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Spørgsmål nr. S 556 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 29. januar 2025 
 

Til: Ministeren for grøn trepart 

Dato: 22. januar 2025 

Stillet af: 

Medspørger: 

Kristian Bøgsted (DD) 

Kim Edberg Andersen (DD) 

OMTRYK: (ændret adressat, den 23. januar 2025) 

Er ministeren enig i Anders Kronborgs udtalelse »Jeg er af den opfattelse, at 

vi er nødt til at gå helt til grænsen i reguleringen af ulve, og hvis det er noget 

med, at man skal have et vist antal i et land i forhold til EU-direktiver, så 

mener jeg ganske enkelt, at vi solidarisk i hele landet skal leve med den her 

plage, og så må vi sørge for at sprede ulvebestanden ud i hele Danmark«? 

(Spm. nr. S 556). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Folketingsmedlem går ind i ulvesag med vildt 

forslag: Vil køre dem til Fyn og Sjælland« bragt i Avisen Danmark den 21. 

januar 2025. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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